
 

Prezenčná listina 
 

zo zasadnutia Komisie pre inovácie a zefektívnenie služieb občanom 

zo dňa 23.01.2023, konanej v malej zasadačke  Mestského úradu v Rajeckých. Tepliciach 

                          

                                    Meno     Podpis 

 

    

   Mgr. Rastislav Slyško                       ............v.r....................... 

 

                                    PharmDr. Mária Masaryková           ............v.r....................... 

 

                              Ing. Matej Mahút    ............v.r....................... 

 

Ing. Matej Mojžiš   .............v.r...................... 

 

                                    Mgr. Andrej Valúch   ..............v.r..................... 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Zuzana Bieliková     .............v.r........................ 

 

              

Začiatok rokovania o: 17:00 h. 

 

Rokovanie viedol predseda komisie Mgr. Rastislav Slyško. Komisia sa zaoberala zverejneným 

programom. 

 

Bod č. 1 – Úvod – Otvorenie rokovania komisie 

Predseda komisie Mgr. Rastislav Slyško otvoril rokovanie komisie a oboznámil prítomných s 

programom komisie.  

 

Bod č. 2 – Rôzne - Akčný plán inteligentných miest a regiónov na roky 2023 - 2026 

 - predseda komisie:  prezentoval motivácie vzniku Komisie pre inovácie a zefektívnenie 

služieb občanom. Ako hlavný motív založenia komisie označil snahu nastavenia rozumného 

hospodárenia a vytvorenie koncepčného plánu rozvoja mesta, ktorý by skvalitnil život 

občanom. 

 - p. Mojžiš:  informoval o možnostiach zberu dát resp. o meste riadenom na základe dát 

 - p. Masaryková: podotkla, že s ohľadom na ťažšie krízové prechodné obdobie je potrebné 

myslieť na financie, pretože či už rôzne softwéry alebo aplikácie si v vyžadujú nemalé finančné 

prostriedky 



- predseda komisie: poznamenal, že sa primárne nemusí nakupovať softwér, treba však prijímať 

inteligentné rozhodnutia 

- p. Mojžiš a p. Valúch: informovali o možnosti širokého výbere firiem, ktoré ponúkajú smart 

komunikačné aplikácie pre mesto a občanov, p. Valúch prezentoval „smart cities klub“ 

-p. Mahút: sa vyjadril k ponuke informačného systému Munipolis, navrhol získať viac 

informácií k spomínanému produktu, prípadne získať viacero iných ponúk od firiem, ktoré sa 

touto problematikou zaoberajú 

- predseda: informoval členov komisie o aplikácii „v obraze“, ktorú v súčasnosti používajú 

i niektoré z okolitých obcí 

 

Bod č. 3 - Diskusia 

Členovia komisie sa počas diskusie spoločne zhodli na nutnosti: 

• zmeny resp. úpravy web stránky mesta,  

• pretransformovaní fcb profilu mesta, ktorý v súčasnosti nespĺňa pravidlá portálu 

facebook 

• zjednotení komunikačných kanálov mesta smerom k občanovi 

 

Bod č. 4 – Záver 

Na záver predseda komisie Mgr. Rastislav Slyško poďakoval všetkým členom komisie za 

účasť. 

Uvedené podnety a pripomienky budú riešené odbornými zamestnancami mestského úradu 

a postupné zmeny budú prezentované členom komisie a poslancom podľa dôležitosti danej veci 

a potreby informovania.  

 

Koniec rokovania o: 18:00 h. 

V Rajeckých Tepliciach 23.1.2023 

Zapísala: Mgr. Zuzana Bieliková 

 

 

Overili:                                                                                                       ...................v.r............................ 

                                                                                                               Mgr. Rastislav Slyško 

                                                                                                                     predseda komisie 

 

                                                                                                      .................v.r........................... 

                                                                                                                Mgr. Andrej Valúch 

 

                                                                                        


